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1. Kommende aktiviteter: Foreningernes dag, Kulturnat, E-Ro skole og 140-års jubilæum og 

standerstrygningsfest. 

. Foreningernes dag - klubben er tilmeldt og har en god stand på torvet ud for Taskehuset. 

Jesper Skytte, Thomas Kaare og Anders fra polo tager tørnen, der bliver sat et par 

ergometre op og fremvist forskelligt udstyr og reklameret lidt for klubben og dens 

aktiviteter. (det forløb efter sigende rigtig godt) 

. Kulturnat - var vi ikke tilmeldt i år, men overvejer muligvis næste år. 

. E-Ro skole – der budt på 10-15 kursusforløb samt instruktørkurser gerne 3-4 

instruktører. Der blev drøftet kendte cases fra blandt andet Nyborg og Horsens som har 

haft stor succes med det. Jesper Skytte og Thomas Kaare er foreløbige tovholdere på 

projektet, og forløb og datoer fastsættes af dem. 

. GULD10 – Der kommer igen i år omkring 50-60 tiendeklasser forbi vores klub. Primært 

for at prøve kræfter med kajakpolo, men også for at få et hurtigt indblik i hvad klubben 

ellers kan. Datoerne er sat til 17/9 og 24/9 begge dage 12.30 16.30. der vil sandsynligvis 

være noget ekstra udstyr til arrangementet i den uge. Håber på overbærenhed hvis det er 

til ulempe. 

. Standerstrygningsfest/140-års jubilæum – Det blev besluttet at der afholdes 

standerstrygningsfest/jubilæumsfest lørdag d 26/10-2024, hvor tidligere medlemmer 

også inviteres. Mad udefra og egenbetaling for dette. Standerstrygningen vil forestå om 

søndagen 27/10-2024 og på vanlig vis. 

 

2. Medlemmer:  

Kassereren beretter om 24 nye medlemmer d.d. heraf 16 kajak og 8 roere. 

 

3. Meddelelser:  

. Ingen relevante fra Forbundene.  



 

4. Kasserer: 

. Kassereren orienteret om bevægelser og indkøb mm. – kassererens arbejde blev 

godkendt. 

 

5. Markedsføring: 

. Der er endnu ikke fundet en administrator, der arbejdes fortsat på det. 

. Opfølgning på foredrag/events i vinterperioden – fakta er at de virkelig interessante også 

er virkelig dyre. Men arrangementer (klubaftener) i vinterhalvåret ikke skudt til hjørne, 

der skal bare arbejdes med nogle nye ideer. 

 

6. Roning:  

1. Kommunen er kontaktet omkring slæbested og rampe. Fliser der er undermineret og sten 

der mangler. De to sidste kan vi nok selv løse hvis ikke andre tager affære. Men der rykkes 

venligt.  

2. Det sorte gummi på rampen der er ”løst”, er efter al sandsynlighed noget vi må leve med, 

da det arbejder efter temperatur og underlag. 

3. E-roning er Jesper og Thomas på sagen som nævnt øverst.  

 

7. Kajak / SUP: 

. Der er solgt ud af SUP board, men det blev besluttet at beholde de sidste 3 vi har. 

. Mht. hvem der står for reparationer af klubbens udstyr, er Søren og Jens Erik primus 

motorfor dette arbejde.  

. I kajakrummet er der hængt en liste op over, hvilke både og pladser der er. Jesper Skytte 

og Birgitte Christiansen varetager nye ansøgninger og opretter dem i E log. 

 

8. Materiel /klubhus: 

. Der afholdtes et TEAMS møde med tidligere medlem Peter Weile (Tidligere Krogsbak) 

som er meget velorienteret omkring Coastal både. Vi fik en grundig introduktion 

omkring bådtyper, bådspecifikationer, producenter og konkurrenceformer, samt 

erfaringer og eksempler fra andre klubber. Vi afgjorde at undersøge muligheder omkring 

leje for en sæson med forkøbsret, priser for anskaffelse og evt. lånemuligheder. Jesper og 

Dorthe har været ude og prøve udstyret i andre klubber, og der er bred enighed om at det 

har et stort potentiale. 

 



 

 

 

9. Svømning / motion: 

 

Svømmesæsonen løber fra 1. september 2024 til 30. april 2025. Første gang er fredag den 6 . 

september 2024. Der er ingen svømning i uge 42, juleferien og uge 7. 

Alle opfordres til at benytte svømme tilbuddet. 

 

10. Hjemmesiden – intet nyt. 

 

 

11. DFfR / DKF: intet relevant – der holdes øje med nyhedsbreve. 

 

12. Eventuelt:  

. der er indkommet en henvendelse for et nyt 

medlemsadministrationssystem ”Memberlink” 

 

13. Næste møde:  

. Lørdag d. 16/11 kl. 10-14, det bliver et strategimøde og kommer til at foregå i hele 

klubben.  

. Deltagere i mødet: Jesper Skytte (formand), Kurt Svendsen (kasserer), Kaj Aage Munk 

(næstformand), Dorthe Larsen, Jens Aagren, Thomas Kaare Rasmussen (suppleant)  

Afbud fra Peter Frydensberg (suppleant)  

 

 

Med venlig hilsen 

Midlertidig sekretær – Jens Aagren  


